
ZADVOR
Prav gotovo je bil v zadnjem

času pri nas najpomembnejši
dogodek 26. marca zvečer, ko so
se že rano popoldne v dvorani
zadružnega doma zbrali borci II.
grupe odredov na svoji redni
letni konferenci (o njej smo že
poročali). Po končani konferenci
sta sledila bogat kulturni pro-
gram, pa še zabavni večer. Tega
dela se niso udeležili le borci II.
grupe odredov, ampak tudi šte-
vilni občani iz KS Zadvor. Pro-
gram je bil zares bogal, saj smo
imeli spet priliko slišati združena
pevska zbora Posavje in Grafika
pod vodstvom Jerneja Habjani-
ča. Zapela sta nam cel šop parti-
zanskih pesmi, vevški pihalni
orkester nam je zaigral nekaj
koračnic, mladi iz OO ZSMS
Zadvor pa so pripravili pesmi in
recitale iz zakladnice Cankarja,
Klopčiča, Kajuha in Vipotnika. S
tem je bila dostojno in bogato
proslavljena 35. obletnica bojev
na Pugledu. Borci so se med
seboj pogovorili in pokramljali,
ob lepih melodijah Litijsltih fan-
tov pa so tudi veselo zaplesali.
Takih prireditev si želimo še več.

Komisija za rekreacijo in šport pri
KS Zadvor je imela svojo redno sejo.
To pot so navzoči člani obravnavali
problematiko gradnje TRIM steze,
ki je že zakoličena. Ugotovili so, da
bo moč letos začeti z gradnjo, ker je
denar že na voljo.

Turistično društvo je imelo vei sej
in se dogovorilo za spomladanske
akcije. Prvi dogovor je, da bodo
skupaj z OŠ Toneta Trtnika—To-
maža in KS izpeljali akcijo za čišče-
nje terena. Izdelali so naert, po kate-
rem bi se razporedili v skupine in
temeljito »prečesali« vse ulice, ki so
onesnažene z raznimi vrečkami,
papirčki ipd. Akcijo so načrtovali za
5. april, vendar jim je muhasto vreme

načrte prekrižalo in so jo morali
preložiti. Nadaljnji dogovor je bil, da
bi rekreacijski center z brunarico
pripravili za naslednjo — letno sezo-
no. Balinarji so imeli letno konfe-
renco in se dogovorili, da bodo letos
dokončali drugo balinišče in začeli z
rednimi treningi. Razveseljivo je
tudi, da je društvo že dobilo idejni in
glavni projekt za gradnjo rekreacij-
skega centra. Načrtujejo, da bodo
letos dokončali fasado brunarice,
zgradili sanitarije in napeljali elek-
triko. Če bo šlo vse po sreči, bo to za
letos kar dovolj.

Ob izdaji krajevne značke Molni-
ška četa — Zadvor 1941 so se orga-
nizatorji dogovorili s predstavniki
KS in SZDL, da bodo zaprosili repu-
bliško konferenco SZDL za pridobi-
tev dovoljenja za prodajo značke
brez prometnega davka. Avtorska
pravica za izdajo značke je odkup-
Ijena in bo zdaj moč značko razmno-
žiti v večji količini. Prav lako so se
dogovorili, da bodo izdali tudi svojo
razglednico, ki naj bi ponazarjala
lepote krajev v KS Zadvor.

V Delegatski tribuni smo brali, da
pripravljajo sanacijski program za
obnovo spominskega kompleksa
Urh. To nas še posebej razveseljuje,
saj se domačini in Turistično drustvo
že dolgo zavzemamo za to, da bi ta
akcija stekla in da bi razmere na
Urhu izboljšali. Po prvih vesteh bodo
pri načrtih za sanacijo sodelovali tudi
mladinci OO ZSMS iz Zadvora. Če
se bo to začelo, bomo radi sčimerkoli
priskočili na pomoč.

Društvo upokojencev Zadvor je
imelo svojo redno sejo. Obravnavali
so program izletov za leto 1977 in se
dogovorili, da bodo sodelovali v
Tednu upokojenca od 18. do 25.
septembra letos. V tekmovalni pro-
gram bodo uvrstili najbrž kar dve
ekipi, in sicer balinarsko in strelsko.
V ta namen so zadolžili več svojih
tovarišev, da pripravijo ekipe že do
začetka maja letos. Sestavili pa so
tudi prošnjo republiški zvezi DU SR
Slovenije za finančno pomoč, ki bi jo
uporabili za organizacijo klubskega
življenja. Seveda pa bodo morali
sestaviti program, po katerera bodo
sredstva uporabili.
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